
Woordje van de voorzitter

Polls en peilingen maken veel politici zenuwachtig. 
Ze doen partijen van naam veranderen en andere 
samensmelten. Vanuit welk standpunt ook: er 
wordt hard gewerkt. Het lijkt voor sommigen wel 
een spurt, een verkiezingssprint. 

Hard werken maakt ons niet bang. We blijven 
strijden voor onze idealen, waarden en ideeën 
om het voor u en alle 
Haachtenaren nog beter 
en aangenamer te maken. 
Want Haacht is het waard!

Kristel Godyns  
Voorzitter N-VA Haacht

Voor een beter asielbeleid!
Wij krijgen veel vragen van inwoners over het falende asielbeleid. Terecht. We hebben dringend een meer doortastend beleid nodig. 
Het eindeloze gepamper door de linkse partijen kost veel geld en brengt ons in de problemen. Bekijk hieronder de resultaten die Theo 
Francken boekte en vergelijk die met de cijfers van Vivaldi. De cijfers liegen niet. Aan u de keuze …

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

SINTERKLAASBRUNCH
Zondag 26 november 
van 9.30 tot 14 uur

GC Den Breughel, 
Wespelaarsesteenweg 85 in Haacht

We verwelkomen nationaal voorzitter van 
Jong N-VA Jeroen Bergers en uiteraard 
Sinterklaas.

Inschrijven kan tot woensdag 22 november 
via jessy.vanhoof@n-va.be. Betaling 
vooraf: 22 euro / kinderen: 12 euro op 
BE90 8508 1831 4832. Betaling aan de 
kassa: 25 euro / kinderen 15 euro. 
Kinderen tot 3 jaar: gratis
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Hoe goed kent u Tildonk?
Op vrijdag 24 november om 20 uur organiseren we in de Familia in 
Tildonk een ongedwongen pubkwis. Iedereen kan deelnemen. Alleen, 
met twee, met drie … Deelnameprijs: 1 euro per persoon. We openen 
de Familia om 19.30 uur. U komt toch ook?



Nieuwe verkavelingen 
onkruidvrij houden
Een gemeentebestuur moet niet altijd aan ‘grote’ politiek doen of enkel werken aan 
zware dossiers. Het voorkomen of verhelpen van ongemakken in de gemeente is 
minstens even belangrijk. Daarom hebben we daar ook aandacht voor. 

In grote verkavelingen worden de bouwgronden dikwijls lang overwoekerd door 
onkruid. Tot ongenoegen van de omwonenden. Dat zagen we vorig jaar op Scharent 
en dit jaar aan de Zoellaan. Daarom vroegen we het bestuur om na te 
gaan of en hoe de gemeente in toekomstige verkavelingsvergunningen 
kan opnemen dat men verplicht de kavels onkruidvrij moet houden. 
Wanneer we dat opnemen, kunnen we bij nalatigheden ook optreden. 

Marc Vermylen  
Fractievoorzitter N-VA Haacht

Padel: een zegen 
of een vloek?
De hype rond padel blij�  groeien. Maar 
met de inplanting van padelterreinen 
mogen we niet overhaast te werk gaan. 
Over de ligging van de terreinen moet 
goed nagedacht worden. En daar liep 
het mis in Haacht.  

Geluidshinder voor buurtbewoners
De twee niet overdekte Haachtse padel-

terreinen zorgen voor heel wat wrevel bij 
de buurtbewoners van de Werchterse-
steenweg. De ontelbare en voortdurende 
balcontacten tegen de glazen muren 
zorgen voor een vervelend kloppend ge-
luid. Het actiecomité dat daarvoor in het 
leven geroepen werd doet er alles aan om 
de padelactiviteiten in de tijd te beperken. 
Net om die geluidshinder af te bakenen. 

Meer geschikte locatie
Nochtans werden twee jaar geleden ver-
schillende projecten ingediend voor over-
dekte padelterreinen in het sportcomplex 

Den Dijk, helemaal achteraan Den Box, 
ver van de bewoning. Een over het hoofd 
geziene beperking in het ruimtelijke 
uitvoeringsplan gooide op het allerlaatste 
moment roet in het eten. Die locatie zou 
nochtans een zegen geweest zijn voor de 
padelbeoefenaars én voor de bewoners 
van de Werchtersesteenweg.

Marina Van   
Steenweghen
Lid van het 
bijzonder comité voor 
de sociale dienst

Minister Weyts investeert in atletiekpiste in Haacht
Vlaams minister van Sport Ben Weyts investeert 308.136 euro in de atletiekpiste in Haacht. Met de Olympische Spelen voor de 
deur wil de minister meer Vlamingen aan het sporten krijgen. Maar dan is er uiteraard voldoende kwaliteitsvolle sport-
infrastructuur nodig. Minister Weyts investeert zowel voor de recreatieve sporter als voor de topsporter.

Lokale besturen kregen de kans om in te stappen in een 
groepsaankoop waarvan Vlaanderen zestig procent subsidi-
eert. Haacht maakt daarvan gebruik om het atletiekgedeelte 
van het Sportveld grondig te verbeteren. Hera liet eerder al 
weten dat de piste aan vernieuwing toe is.

Dankzij minister Weyts komt er een nieuwe toplaag, 
afwatering, verlichting en verharding van de toeschouwers-
ruimte. N-VA Haacht dringt er bij het bestuur op aan dat 
aan de ramen van de kantine van het 
atletiekveld screens geplaatst worden 
om de kantine in de zomer koel te 
houden.

Marc Vermylen  
Fractievoorzitter N-VA Haacht

Overwoekerde bouwgronden maken 
niemand blij. We vroegen om na te gaan 

hoe we dat kunnen reglementeren.

haacht@n-va.be



Bouw van nieuw politiecommissariaat gestart
Op 7 augustus zijn de langverwachte werken gestart voor de bouw van een nieuw politiekantoor voor de politiezone 
Boortmeerbeek-Haacht-Keerbergen (BHK). Het gebouw – aan de rotonde van de Zoellaan en de Stationsstraat in Haacht – 
moet vanaf midden 2025 de verschillende politiediensten centraliseren. 

Gecentraliseerd en
laagdrempelig
Het nieuwe gebouw zal plaats 
bieden aan ongeveer tachtig 
politieagenten en zal onder 
andere de recherche, de inter-
ventiedienst, de verkeerspolitie 
en de korpsleiding huisvesten. 
Er zal ruimte zijn voor onder-
zoek van vingerafdrukken en 
DNA, voor extra ondervra-
gingslokalen en voor meer cel-
len dan in het huidige gebouw 
aan de Remi van de Sandelaan 
in Haacht. Het gebouw wordt 
opgetrokken in een dorpse stijl 
waarin de sfeer van de omlig-
gende wijken terug te vinden 
is. Op die manier wil men 
voor burgers en slachtoffers de 
drempel verlagen om het poli-
tiekantoor binnen te wandelen.

Groteske constructie
N-VA Haacht is uiteraard blij 
met die broodnodige infra-

structuurwerken voor onze 
lokale politie, maar volgt het 
kostenplaatje – dat ondertus-
sen opliep tot 11,5 miljoen 
euro – met argusogen op. 

En toen op 18 september 
plots een gigantische metalen 
stelling boven de Stationsstraat 
en de Zoellaan verrees, waren 
wij even verbaasd als u. Die 
tijdelijke constructie moet tot 
begin volgend jaar het opge-
pompte grondwater afvoeren 
naar de Leibeek. Klein detail: 
de hoeveelheid water die naar 
de Leibeek geloosd wordt, 
staat niet in verhouding tot de 
groteske constructie die ervoor 
werd gebouwd. Gemeente-
raadslid Bert Francois inter-
pelleerde de politieraad over 
de kostprijs van die operatie 
en men verzekerde ons dat 
de aannemer voor die kosten 
moet opdraaien.

Gratis water?
Verder vroeg de N-VA om een 
deel van het bemalingswater 
op te vangen in een buffer-
vat met een kraantje zodat 
de buurtbewoners dat gratis 
kunnen gebruiken (zie ook 
het artikel in ons huis-aan-
huisblad van mei 2023). Na de 
aannemer daarover aangespro-
ken te hebben, plaatste die een 
vat. Het bronwater is nu voor 
iedereen beschikbaar.

N-VA Haacht blijft het bouw-
project van zeer nabij opvolgen 

zodat het budget niet verder 
ontspoort en zodat de nieuwe 
huisvesting van onze politie er 
op de meest snelle, efficiënte 
en economisch meest voordeli-
ge manier komt. 
De eerstesteenlegging is 
voorzien op 
11 december 
2023.

Vernieuwing kermis op komst
Prikkelarm moment
Op de gemeenteraad van september stelde onafhankelijk gemeenteraadslid Sofie Steenhout voor om tijdens de kermis een 
prikkelarm moment in te lassen. Op die manier kunnen hoogsensitieve kinderen en mensen die het graag wat rustiger hebben 
ook van de kermis genieten. Tenslotte moet de kermis een feest zijn voor iedereen. Wij steunen dat idee en gingen op de winter-
kermis met de uitbaters praten. Die reageerden positief op het voorstel. Er zijn veel gemeenten die tijdens hun 
kermis een prikkelarm moment inlassen, dus waarom Haacht ook niet? 

Familiemoment
Aanvullend vragen wij  om ook een familiemoment in te lassen, kermis aan speciale voorwaarden als het 
ware. Dat wordt ook in veel gemeenten gedaan. De Haachtse kermis moet voor iedereen zijn!

Annik Olbrechts, Gemeenteraadslid  

Bert 
Francois
Gemeente- 
en politieraadslid

www.n-va.be/haacht



Alleen een sterke 
N-VA kan dat 
rampscenario 
tegenhouden. 
Enkel de N-VA kan zorgen voor een grote 
omwenteling, om Vlamingen het bestuur te 
geven dat ze wél willen. Zoals we dat in 
Vlaanderen doen. Met gezonde financiën. 
Door op te komen voor wie werkt, spaart 
en onderneemt. Voor Vlaamse welvaart, 
vandaag en morgen.

“Er is een drastische ommekeer nodig. Alleen een 
sterke N-VA kan Vivaldi II tegenhouden. 

Van extremen die teren op woede en frustratie zal 
het niet komen. Integendeel. Want in plaats van 
een oplossing te bieden, zullen zij gebruikt worden 
als argument om toch maar Vivaldi II te vormen.”

Bart De Wever, algemeen voorzitter

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Daarvoor hebben we ook uw steun nodig. 
Word vandaag nog lid van de N-VA

Lid worden kan snel en gemakkelijk.

Scan de QR-code hiernaast, 
surf naar www.n-va.be/word-lid
of bel naar 02 219 49 30. 

Wilt u straks Vivaldi II?
Dat is wat Alexander De Croo ambieert. Een federale regering gedomineerd door 
Franstaligen en hun linkse agenda, met een Vlaamse minderheid van kleine 
wanhopige partijen. 

Alweer een regering waarvoor de meerderheid van de Vlamingen níet stemt. 

Alweer een regering die met geld strooit naar inactieven maar werknemers in 
de steek laat.  

Alweer een regering met torenhoge schulden en enorme begrotingstekorten. 

Alweer een regering met een catastrofaal energie- en migratiebeleid.


